

doing

red dot
design yearboo
2010/2011
vol. 2

Peter Zec (Ed./Hrsg.)



reddot edition



sparks
Laser Projector/Laserprojektor

LOBO electronic GmbH,
Aalen, Germany/Deutschland
In-house design/Werksdesign:
Hariolf Briggel, Alexander Hennig
www.lobo.de

The sparks laser projector features an ergonomic shape enriched by intelligent details. This includes a freely adjustable projector head, a sophisticated cooling concept allowing flexible operation, and the possibility of mounting the projector head independently from the electronics module, enabling the user to operate the projector in almost any set-up situation. The modular product concept is based on flexibly integrable colour laser modules, thus opening up new areas of application for this class of devices.

Der Laserprojektor sparks zeigt eine ergonomisch ausgerichtete Formgebung, die durch intelligente Details bereichert wird. Dazu zählen der frei justierbare Projektorkopf, das ausgefeilte Kühlkonzept, das einen flexiblen Betrieb erlaubt, sowie die Möglichkeit der getrennten Montage des Elektronikmoduls und des Projektors, dank derer das Gerät den verschiedensten Raumsituationen gerecht wird. Sein modulares Produktkonzept basiert auf flexibel integrierbaren Farblasermodulen und eröffnet so neue Einsatzmöglichkeiten für diese Geräteklasse.